



Position:	Business Analyst
Organization:	McGill University Health Centre Foundation
Employment status:	Contractual
Language:	Bilingual (English/French)
Location:	Remotely and 700-5100 de Maisonneuve Blvd. West, Montreal (Quebec)

The MUHC IT team is looking to implement an email solution that will support the multiple foundations within the hospital. We are looking for a skilled Business Analyst consultant to support this project from conception to delivery. They will be responsible for understanding overall project goals and feasibility, analyzing individual foundation business needs, collecting and centralizing all business and technical requirements and providing the IT and Performance team with a detailed analysis of the project, including agile project plan. The BA will then manage the project plan and communication between parties.

The project is estimated at 4-6 weeks.

ABOUT THE MCGILL UNIVERSITY HEALTH CENTRE

For more than 150 years, the McGill University Health Centre (MUHC) founding hospitals have been providing the best possible care to the community, and in 1997, the MUHC was officially created through the merger of 5 hospitals: Montreal Children's Hospital, Montreal Chest Institute, Montreal General Hospital, Montreal Neurological Institute & Hospital, and Royal Victoria Hospital. These hospitals' respective research institutes merged to form the Research Institute of the MUHC and in 2008, the Lachine Hospital and Camille Lefebvre Pavilion also joined the MUHC.

Affiliated with McGill University's Faculty of Medicine, the MUHC is an academic health centre that provides some of the most advanced care in the province, which includes complex diagnoses, treatments, and surgeries in the areas of cardiology, endocrinology, transplantation, neurology, oncology, and respirology, among many others. The MUHC cares for some of the most critically ill patients across Quebec and provides highly-specialized care, treatments, and medical testing that other hospitals simply cannot offer.

In June of 2015, the Glen site of the MUHC was inaugurated and this complex now houses the new Montreal Children's Hospital, Royal Victoria Hospital, Montreal Chest Institute, the Cedars Cancer Centre, and the Research Institute of the MUHC. Patients and their families are at the heart of the design and layout of the new hospital.

With 1,356 physicians and over 12,000 nurses, support staff, and employees, the hospital at the Glen site is a patient-centred facility that helps to not only heal the body, but also the soul. It has helped the MUHC transform the way in which it delivers the highest level of care to our population, ensuring that all patients truly receive the *best care for life*.



In addition to clinical care, the MUHC is an international research powerhouse that conducts both fundamental and clinical research. The Research Institute of the MUHC supports 446 researchers and ongoing research collaborations with 62 countries; it continues to shape the course of adult and paediatric medicine by attracting research leaders from around the world.

Every year, close to 3,000 students train at the MUHC, including medical and surgical residents, nurses, medical students, and allied-health students. From paediatric medicine to adult trauma, students receive highly-specialized training, which thoroughly prepares them for their positions within the medical profession. All MUHC physicians are also professors within the McGill University Faculty of Medicine.

For more information about the MUHC, please visit: <https://muhc.ca/>

RESPONSIBILITIES

- Collaborating with multiple foundations and MUHC IT and performance department
- Creating a detailed business analysis, outlining problems, opportunities and solutions for email business solution
- Defining business and technical requirements and reporting them back to stakeholders
- Validating information security is thorough through all the process
- Budgeting and forecasting
- Planning and monitoring
- Sourcing external solutions, comparing to internal solutions
- Managing procurement details if external solution is selected
- Pricing
- Reporting

REQUIREMENTS

- Bachelor's Degree minimum, ideally in Business Studies, Business Administration, Management, Information Technology
- Minimum 5 years of experience
- Experience working with senior decision makers
- Strong communication/interpersonal skills
- Proven analytical background
- Advanced Excel skills
- Advanced Jira skills, an asset
- Bilingual (French/English)
- Experience working in hospital setting, an advantage

**Fondation
du Centre universitaire
de santé McGill**



**McGill University
Health Centre
Foundation**

We thank you for your interest in the MUHC Foundation and all submitted applications will be considered, however only selected candidates will be contacted for interview purposes.

Candidates must forward their CV and cover letter via email to:

McGill University Health Centre Foundation
700-5100 de Maisonneuve Blvd. West
Montreal, QC H4A 3T2
Attn: Vanessa Pace
vanessa.pace@muhc.mcgill.ca



Poste disponible : Analyste d'affaires
Organisme : Fondation du Centre universitaire de santé McGill
Situation d'emploi : Poste contractuel
Langue : Bilingue (anglais/français)
Lieu d'emploi : À distance et au 700-5100, boul. de Maisonneuve Ouest, Montréal

L'équipe des services informatiques du CUSM cherche à mettre en œuvre une solution de courriels liée aux multiples fondations de l'hôpital. Nous sommes à la recherche d'une analyste d'affaires compétente pour mener à bien ce projet, de la conception à la livraison. Il ou elle sera chargé(e) de saisir de manière globale les grands objectifs et la faisabilité du projet, d'analyser les besoins commerciaux de chaque fondation, de recueillir et de centraliser toutes les exigences commerciales et techniques, ainsi que de fournir aux équipes des services informatiques et du rendement une analyse détaillée du projet, incluant un plan stratégique flexible. L'analyste d'affaires assurera la gestion du plan du projet et communiquera entre les différentes parties.

La durée du projet devrait être de 4 à 6 semaines.

À PROPOS DU CENTRE UNIVERSITAIRE DE SANTÉ MCGILL

Depuis plus de 150 ans, les hôpitaux fondateurs du Centre universitaire de santé McGill (CUSM) offrent les meilleurs soins possibles à la communauté. En 1997, le CUSM a été officiellement créé par la fusion de cinq hôpitaux : l'Hôpital de Montréal pour enfants, l'Institut thoracique de Montréal, l'Hôpital général de Montréal, l'Institut et hôpital neurologiques de Montréal et l'Hôpital Royal Victoria. Les instituts de recherche respectifs de ces hôpitaux ont fusionné pour former l'Institut de recherche du CUSM et, en 2008, l'hôpital de Lachine et le pavillon Camille Lefebvre se sont également joints au CUSM.

Affilié à la Faculté de médecine de l'Université McGill, le CUSM est un centre de santé universitaire qui fournit certains des soins les plus avancés de la province, incluant des diagnostics complexes, des chirurgies et des traitements dans les domaines de la cardiologie, de l'endocrinologie, de la transplantation, de la neurologie, de l'oncologie et de la médecine respiratoire, parmi tant d'autres. Le CUSM prend soin de certains des patients les plus gravement malades du Québec et fournit des tests médicaux, des soins et des traitements hautement spécialisés que d'autres hôpitaux ne peuvent tout simplement pas offrir.

En juin 2015, le CUSM a inauguré le site Glen, qui abrite le nouvel Hôpital de Montréal pour enfants, l'Hôpital Royal Victoria, l'Institut thoracique de Montréal et l'Institut de recherche. Les patients et leur famille étaient au cœur de la conception et de l'aménagement du nouvel hôpital,



ce qui a aidé le CUSM à transformer sa façon d'offrir le plus haut niveau de soins à notre population, garantissant que tous les patients reçoivent vraiment les meilleurs soins pour la vie.

En plus des soins cliniques, le CUSM est une puissance internationale en matière de recherches fondamentales et cliniques. L'Institut de recherche soutient actuellement plus de 460 chercheurs et 1 700 projets de recherche et essais cliniques, continuant de façonner le cours de la médecine adulte et pédiatrique en attirant les leaders du monde entier.

Pour plus d'informations sur le CUSM, visitez le www.cusm.ca.

RESPONSABILITÉS

- Collaborer avec plusieurs fondations et avec les services informatiques et de performance du CUSM;
- Créer une analyse commerciale détaillée, décrivant les problèmes, les possibilités et les solutions pour les courriels stratégiques et commerciaux;
- Définir les exigences commerciales et techniques, puis les communiquer aux parties prenantes;
- Valider la sécurité des informations tout au long du processus;
- Créer des budgets et établir des prévisions;
- Planifier et faire les suivis nécessaires;
- Rechercher des solutions externes, comparer avec les solutions internes;
- Gérer les détails de l'approvisionnement, si une solution externe est choisie;
- Définir les prix;
- Concevoir des rapports.

QUALIFICATIONS REQUISES

- Baccalauréat au minimum, idéalement en études commerciales, administration des affaires, gestion, ou technologies de l'information;
- Cinq ans d'expérience minimum;
- Expérience de travail avec des décideurs de haut niveau;
- Solides compétences interpersonnelles et en communication;
- Expérience analytique avérée;
- Compétences avancées avec Excel;
- Compétences avancées avec Jira, un atout;
- Bilinguisme (français/anglais);
- Expérience de travail en milieu hospitalier, un atout.



Nous vous remercions de votre intérêt envers la Fondation du CUSM. Toutes les candidatures soumises seront examinées, mais seules les personnes choisies seront convoquées pour une entrevue.

Les candidats et candidates doivent nous faire parvenir leur CV et leur lettre de présentation par courriel :

Fondation du Centre universitaire de santé McGill
5100, boul. de Maisonneuve Ouest, bureau 700
Montréal (Québec) H4A 3T2
À l'attention de : Vanessa Pace
vanessa.pace@muhc.mcgill.ca